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Zápis a usnesení ze zasedání školské rady 

Den a čas konání 

 

Čtvrtek 25. 4. 2022, 16:00 hodin 

 

Přítomni 

 

Mgr. Ladislav Exner – předseda ŠR 

Ing. Petr Lošek 

Mgr. Eva Vyhnánková 

 

Omluveni: 

Mgr. Radek Skokan 

Ing. Markéta Šedivá 

p. Jaroslava Blehová 

 

Hosté 

 

Ing. Josef Vavřinec – ředitel školy 

 

Program 

 

Předseda ŠR přivítal přítomné členy a ředitele školy Ing. Vavřince, na zasedání ŠR. Sdělil členům přijaté 

omluvy od nezúčastněných členů a poté seznámil přítomné členy s programem zasedání:  

 

1. Dodatek do Školního řádu SOŠ a SOU řemesel, Kutná Hora, Čáslavská 202 

2. Investiční akce 2023 

3. Nový rozpis zvonění platný od 1.9.2023 

4. Krajské soutěže organizované SOŠ a SOU řemesel 

5. Přijímací řízení na školní rok 2023/2024 

6. Různé 

 

Předseda ŠR dal o tomto programu hlasovat: 
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Usnesení školské rady č. 1 ze dne 25.4.2023 

 

školská rada 

schvaluje program zasedání v předloženém znění 

hlasování: pro: 3 proti: 0 zdržel se: 0 

 
 

Bod 1. Dodatek do Školního řádu SOŠ a SOU řemesel, Kutná Hora, Čáslavská 202 

 

Ředitel školy seznámil ŠR s připravovaným dodatkem do Školního řádu SOŠ a SOU řemesel, 

Kutná Hora, Čáslavská 202, vysvětlil také legislativní důvody této změny.  

 

Příloha 4.1 Pravidla pro omlouvání a řešení absence. 

Původní text: 

Zletilý žák nebo zákonný zástupce nezletilého žáka je povinen doložit důvody nepřítomnosti 

žáka ve vyučování nejpozději do 3 kalendářních dnů od počátku nepřítomnosti. 

Termíny doložení nepřítomnosti: 

a) při předem známých důvodech, žák předloží omluvenku třídnímu učiteli nebo učitelovi 

odborného výcviku předem, žák ubytovaný informuje i vychovatele, 

b) při nepřítomnosti, kterou nemohl předem předvídat, žák doručí omluvenku nejpozději do 

3 dnů, telefonická omluva musí být písemně potvrzena do 5 dnů, 

c) při nedodržení těchto termínů je absence považována za neomluvenou. 

 

Nový text: 

Zletilý žák nebo zákonný zástupce nezletilého žáka je povinen oznámit nepřítomnost žáka 

ve vyučování tentýž den, kdy nepřítomnost nastala. 

Termíny doložení nepřítomnosti žákem nebo zákonným zástupcem prostřednictvím 

školského systému Bakaláři: 

a) při předem známých důvodech, bude doručena omluvenka třídnímu učiteli nebo 

učitelovi odborného výcviku předem, u žáka ubytovaného bude informován i vychovatel 

b) při nepřítomnosti, která nemohla být předem předvídána, bude doručena omluvenka 

nejpozději v den opětovného nástupu do školy nebo OV 

c) při nedodržení těchto pravidel je absence považována za neomluvenou 

 

Usnesení školské rady č. 2 ze dne 25.4.2023 

 

školská rada 

schvaluje dodatek školního řádu v předloženém znění 

hlasování: pro: 3 proti: 0 zdržel se: 0 
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Bod 2. Investiční akce 2023 

 

Ředitel školy seznámil ŠR s vývojem investic a především s plánem investic na následující 

měsíce. V současné době, kdy je zřejmé, že rozpočet ČR je v narůstajícím deficitu, se 

přesto daří nové potřebné investice pro školu zajistit. Není vždy jednoduché splňovat 

podmínky výběrových řízení, což je dáno nejistotou dodávek od oslovených firem a 

problémy trhu. 

Z plánovaných investic Ing. Vavřinec zmínil nutnost zajistit rekonstrukci soc. zařízení DM-

SOŠ a SOU řemesel KH. Další nutností pro zajištění provozu školy bude nákup 

devítimístného automobilu v předpokládané hodnotě více něž 700 000 Kč bez DPH. 

Ředitel školy přijímá od jednotlivých zástupců ředitele a vedoucích úseků návrhy 

podkladů do plánu investic a oprav na školní rok 2023-2024. Potom společně s vedoucí 

ekonomického úseku Ing. Evou Borovskou vybere ty nejpotřebnější a nejdůležitější 

návrhy a podstoupí je zřizovateli. To bude práce následujících týdnů. 

 
 

Bod 3. Nový rozpis zvonění platný od 1.9.2023 

 

Ředitel školy seznámil ŠR s připravovanými změnami v rozvrhu školy. ŠR již dříve předseda 

rozeslal tabulku, kde je graficky přehledně znázorněno, jakým způsobem se bude měnit 

výuka. Od 1.9.2023 se na naší škole upravuje rozpis hodin teoretického vyučování. K 

tomuto kroku vedení školy přistoupilo především z těchto důvodů:  

• Sjednocení zvonění ve vyučovacích hodinách na obou hlavních vzdělávacích 

budovách SOŠ a SOU řemesel Kutná Hora, Čáslavská 202 a tím odstranění problémů 

ve školním systému Bakaláři v zadávání rozvrhu do rozpisu hodin.   

• Dle Školského zákona povinnost dodržet stanovenou délku obědové přestávky 

(minimálně 30 min.)   

• Od 1. 9. 2023 dojde k navýšení počtu žáků stravujících se ve výdejně vzdělávací 

budovy Seifertovy sady 20. Z důvodu navýšení počtu žáků prvních ročníků na 80 – 90 

žáků, končících žáků je 50, nárůst tedy bude 30 – 40 žáků. Řešením je prodloužení 

času na výdej obědů. 

• Dojde ke sjednocení délky výuky pedagogických pracovníků na obou hlavních 

vzdělávacích budovách SOŠ a SOU řemesel, Kutná Hora, Čáslavská 202.   

 

Úprava rozpisu byla také diskutována s dopravci (autobus a vlak), kteří se vyjádřili tak, že 

škola stále bude mít délku vyučování bezkonkurenčně nejkratší ze všech středních škol v 

Kutné Hoře, a tudíž by neměl nastat problém s dopravou žáků školy do jejich domovů.  

 

5 členů v e-mailové korespondenci vyjádřilo souhlas s těmito změnami, 1 člen se zdržel 

hodnocení s tím, že toto rozhodnutí přísluší vedení školy 

Grafické znázornění bylo k dispozici i na zasedání ŠR.  

Přítomní členové opět vyjádřili se změnou souhlas a předseda ŠR pozitivně ohodnotil to, že 

se vedení školy se změnou a žádostí obrátilo i na ŠR, i když legislativně to potřebně nebylo. 
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Usnesení školské rady č. 3 ze dne 25.4.2023 

 

školská rada 

schvaluje a podporuje změnu rozpisu zvonění v předloženém znění a je si vědoma, že změna 

je plně v kompetenci ředitele školy 

hlasování korespondenční: pro: 5 proti: 0 zdržel se: 1 

hlasování:                         pro: 3 proti: 0 zdržel se: 0 

 
 

Bod 4. Krajské soutěže organizované SOŠ a SOU řemesel 

 

Ředitel školy seznámil ŠR se soutěžemi, kterých se naši žáci účastní a jejichž pořadatelem je 

naše škola. 

Ve dnech 4. a 5. 4. 2023 naše škola uspořádala již 4. ročník soutěže FOXCONN CUP 2023. V 

této soutěži srovnávají své praktické a teoretické znalosti a dovednosti žáci z průmyslových 

škol i odborných učilišť se zaměřením na elektro obory. Soutěž se opět uskutečnila pod 

záštitou jednoho z největších zaměstnavatelů v regionu společnosti Foxconn Technology 

CZ, s.r.o., která je globálním lídrem v produkci spotřební elektroniky a výrobě komponentů 

pro komunikační a elektronická zařízení. Letošního ročníku soutěže se zúčastnilo celkem 

pět středních škol ze Středočeského a Pardubického kraje. Praktická část soutěže probíhala 

v zázemí naší školy v dílnách Potoční ulici. Následující den se studenti přesunuli do 

společnosti Foxconn Kutná Hora. Naši žáci vybojovali celkové vítězství a školu velmi těší 

pozitivní ohlasy všech zúčastněných. 

Přímo v den konání zasedání ŠR, 25. 4. 2023 uspořádala naše škola ve spolupráci se 

společností HELUZ regionální kolo prvního ročníku soutěže mladých zedníků 2. ročníku 

středních škol TOPSTAV 2023. Obsahová náplň jednotlivých částí soutěže vycházela z 

náplně učiva oboru zedník. Vítězná škola si bude moci nominovat své družstvo na soutěž 

řemeslo/SKILL 2023. O úspěších našich žáků na soutěžích informoval Ing. Josef Vavřinec a 

také ZŘ Ing. Petr Lošek. 

 

  

Bod 5. Přijímací řízení na školní rok 2023/2024 

 

Ředitel školy seznámil ŠR s probíhajícím přijímacím řízením, které je letos velmi náročné. 

Počet přihlášek a je pro loňský rok opět vyšší, ale systém přijímání, tak jak je nastaven zatím 

neumožňuje odhadnout přesné počty nových žáků. To bude jasné až po přijetí zápisových 

lístků. Výhled je však velmi pozitivní a kritéria pro přijetí i do tříletých oborů jsou nastavena 

tak, že jsou přijímáni žáci s lepším průměrem. Následovat bude druhé kolo přijímacího 

řízení, nutné bude ještě před konečnými počty stanovit rozsah pedagogické práce. Z toho 

vyplývá zajistit pedagogy pro teorii i praxi a rovněž prostory. To vše je úkolem pro vedení 

školy zvládnout v měsíci červnu. 
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Bod 6. Různé 

 
Školní metodik prevence Mgr. Ladislav Exner informoval ŠR o proběhlých a připravovaných 
preventivních akcích letošního školního roku, kterých bylo opravdu hodně. 
Poté následovala volná diskuze o školství a jeho současném vývoji. 
Ing. Josef Vavřinec také seznámil členy ŠR o úspěšném pokračovaní projektu ERASMUS+ a 
připravovaných maturitních zkouškách, především blížící se ústní části na obou budovách školy. 
 
 

Ukončení zasedání 

 
Předseda školské rady poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání ŠR. 
 

 

zapsal: Mgr. Ladislav Exner 

dne 25. dubna 2023        

 

ověřovatel zápisu a usnesení: Ing. Petr Lošek  

dne 25. dubna 2023        

 


